

C.I.J.

Communiqué No. 51/46.
(non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été communiqués à la Presse :

La Cour internationale de Justice a tenu aujourd'hui jeudi 18 octobre 1951 deux audiences pendant lesquelles le Professeur Maldock, Conseil du Gouvernement du Royaume-Uni, a poursuivi la réplique orale de ce Gouvernement en l'affaire anglo-norvégienne des pêcheries.

A l'audience qui s'ouvrira demain 19 octobre, Sir Eric Beckett, Agent du Royaume-Uni, reprendra la parole pour continuer la réplique.

La Haye, le 18 octobre 1951.

I.C.J.

Communiqué No. 51/46.
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the Press :

The International Court of Justice to-day (Thursday, October 18th, 1951) held two hearings in the course of which Professor Maldock, of Counsel for the United Kingdom Government, continued that Government's oral reply in the Anglo-Norwegian Fisheries Case.

At the hearing to be held to-morrow, October 19th, Sir Eric Beckett, Agent of the United Kingdom Government, will again speak, when he will continue his Government's reply.

The Hague, October 18th, 1951.